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Abstract (en)
The invention relates to a dividing element for separating two adjoining floor areas from each other. In this arrangement, the dividing element is
designed as a guide rail (1) which can be fixed to two mutually spaced structural elements (15) and has a central insulating strip (2), to at least one
side wall (3, 4) of which, in the upper region, a reinforcing rail (5, 6) and a film (7, 8) are arranged. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf ein Trennelement zur Abgrenzung zweier nebeneinanderliegender Estrichflächen voneinander. Das Trennelement
ist hierbei als an zwei im Abstand voneinander angeordneten Bauelementen (15) befestigbare Fugenschiene (1) ausgebildet mit einem zentrischen
Dämmstreifen (2), an dessen mindestens einer Seitenwand (3, 4) im oberen Bereich eine Versteifungsschiene (5, 6) und eine Folie (7, 8)
angeordnet ist. <IMAGE>
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